

<b>MENIGHEDSRÅDSMØDE ÅBENT MØDE</b>	<b>DATO: 19.SEPTEMBER 2023 STED: Sognegården</b>	<b>ORDINÆRT: X EKSTRAORDINÆRT:</b>	<b>TID: 19.00</b>
---	--	--	-------------------

Fraværende med afbud: JR, RLT, Vivi

Der er til dette møde punkter på lukket møde – i forlængelse af det ordinære møde.  
Dagsorden sendt til Arne Mumgaard (AM) og Susan Bisgaard Storm (SBS) - velkommen.

Rikke kommer kl. 19.00 og giver en kort intro til/orientering om kirkens nye hjemmeside.  
Tak til Rikke.

1. Godkendelse af dagsorden	Punkt/indstilling	Beslutning	Bilag
2. Godkendelse af ref. fra sidste møde	- Til underskrift	Til næste møde	
3. Efterretninger v/formanden	- ref. Budgetsamråd 31.8	JN orientere under pkt. 11	Bilag 1
3.1	- ref. Visionsprojekt. Rep. Møde	orientering	Bilag 2
3.2	vedr. adgang til IT-systemer. Afventer nærmere vedr. adgang til hvem?	Se pkt. 9	Bilag 3
3.3	Ref. PU-møde 8.8	Ingen spørgsmål	Bilag 4
4. Vedr. procedure for fremvisning fremadrettet	Bedemand Per Rye har fremsendt anmodning vedr. fremvisning i kirker. Pt. sker fremvisning i kapel.	Vent på mødet. MR ser ikke nogen grund til at ændre praksis. Det blev præciseres at der er mulighed for at få åbnet kisten et par timer før begravelsen i kapellet.	Bilag 5
5. Kirkesyn 26.9	Hvem deltager: JR, FL, SSJ, RLT, HW, VBC (Dorf). Præstegården: PJ  Dronninglund 9.00 – 11.00 (kirke – kontor – sognegård) Dorf 11.45 – 12.15  HW – kaffe ved start kl. 9.00	Anne skal med i præstegården  Jens fremsender en nærmere plan for disse	
6. Menighedsrådet 9. November	Dato ok? Alle udvalg bedes komme med kort indlæg. Hvem fra udvalgene har indlæg?  Børne- og familieudvalg: _RT_ Sognegårdsudvalg: _FL_ Kommunikationsudvalg: _PJ_ Diakoniudvalg: Nina Grøn Kirke (kirkegaard): _FL_ Præstegårdsudvalg: _PJ_ Aktivitetsudvalg: _EØ_ Kirkegårdsudvalg: _HW_  Vedr. renoveringsplaner – kun helt overordnet eller? jf. lukket møde.	Dato er ok.          Jens  Jens bedes stå for sang og musik / repertoire	

	<p>Servering: ost/vin. Hvem vil tage ansvar for indkøb m.m.?: ___ ___ ___</p> <p>Ideer i øvrigt? Øvrige punkter: Beretning ved JR Regnskab ved JN Andet?</p>	<p>Anne og Elly mfl.</p> <p>OK</p>	
7. Fra sidste møde vedr. "nytårskur" for frivillige (til orientering)	<p>Til orientering fra sidst – også på referat.</p> <p>Frivillige inviteres til gudstjeneste og derefter frokost i Sognegården. Besluttet til 14. Januar 2024. Invitation til alle frivillige</p>	<p>Orientering om ændring af form.</p> <p>OK (ønske om hjælp fra Susanne, Anne forespørger evt. tages op på næste møde)</p>	
8. Lions Koncert i Dronninglund (til orientering)	<p>26.11. kl. 16.00 Lions er bedt om fremover at fremsende ønske om dato til MR</p>	<p>Orientering</p>	
8.2.	<p>Borgerforening ønsker at låne kirken</p>	<p>Sendes til Aktivitetsudvalget. Vi har koncert i de dage. Aktivitetsudvalget siger ok for d. 1 marts</p>	
9. Vedr. adgang /licens til folkekirkens IT-systemer (JN)	<p>2 licenser stillet til rådighed Hvem ønsker yderligere? Daglig ansvarlig for postkasse: Ea eller Rikke? Eller?</p>	<p>SE BILAG 3. JN orienterer. Rikke undersøger hvordan det kommer til at fungere med lokale udvalgsarkiver. JN ønsker også adgang. Rikke undersøger hvordan det fungerer.</p>	
10. Kirkeværge	<p>Dronninglund: FL</p>	<p>Afventer til Kirkesyn</p>	
10.1	<p>Dorf: VBC</p>	<p>Intet nyt</p>	
11. Kasserer (JN)	<p>Budget – status – nyt m.m.</p>	<p>Orientering Provstiets budget bliver højere i 2024 end forventet. JN orientere kort om MR budget for 2024</p> <p>2022 regnskabet er revideret med en blank påtegning. Der er kommet forslag om moms registreringer. Forslaget er taget til efterretning.</p> <p>Revisionsprotokol er godkendt d. 19-09-2023 kl 20:32</p>	
12. Kontaktperson	<p>SH</p>	<p>Lukket møde</p>	
13. Præsterne	<p>HSV – orlov RLT – fraværende m. afbud</p>		
13.1	<p>AM</p>		

13.2	SBS		
14. Medarbejderrepræsentant	HW	Ønske om info skærm i frokoststuen af aktiviteter	
15. Udvalgene	Intet meldt  Orientering fra Blå Kors	Blå Kors har søgt om inflations hjælp. Der uddeles hjælpe pakker hver anden onsdag frem til jul. (i de ulige uger)	
16. Forspørgelse på tilskud til Dronninglund skole	Skoleklasse 5.a søger midler til deres tur til Bornholm	MR giver ikke støtte til dette. MR beder JR om at svare	
17. EVT		EØ deltog i teolog kursus. Synes at MR bør give støtte til dette kursus for ny startede medlemmer af MR  MR har noteret sig positivt at (Kirken) kirke og kultur medarbejde havde bud ved stafet for livet. GODT INITIATIV	
		Mødet sluttet kl. 20:55	
Til næste møde: 24. Oktober kl. 19.00  Punkter til mødet skal være formanden i hænde senest den 16.10.  - menighedsmøde			